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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets möte  
den 8 december 2014 

 

Ledamöter  

Inger Sjöberg, ordförande PRO Farsta centrum 

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Ersättare  

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Sven Engström PRO Farsta centrum 

Christina Johansson SPF Farsta 

Ove Svensson SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Berit Johansson, ersättare PRO Tallkrogen-Gubbängen 

  

Tjänstemän  

Monika Lind verksamhetscontroller 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra mötet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden onsdag 10 december. Protokollet från mötet 

den 10 november anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2  Pensionärsrådets mötesdagar 2015 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd fastställer tillsvidare följande 

mötesdagar för 2015. Beslutet kan komma att ändras av 2015 års 

råd. 

 

Måndag 19 januari 

Måndag 9 februari 

Måndag 16 mars 

Måndag 13 april 

Måndag 11 maj 

Måndag 1 juni 

Måndag 17 augusti 

Måndag 14 september 

Måndag 12 oktober 

Måndag 9 november 

Måndag 7 december 

 

Mötena inleds klockan 10.00. Dessförinnan samlas rådet till 

förmöte klockan 09.00-10.00. 

 

§ 3  Ärenden till nämndsammanträdet den 16 december 

Ärende nr 2: Farsta stadsdelsnämnds ledningssystem för 

systematiskt kvalitetsarbete  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Så här tyckte de äldre i Farsta om sin hemtjänst 

2014 – resultat från årets brukarundersökning 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 6: Så här tyckte de äldre i Farsta om sitt vård- och 

omsorgsboende 2014 – resultat från årets brukarundersökning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Förlängning av avtal om nattpatrull inom den 

kommunala hemtjänsten 

Rådet tyckte att det är bra att avtalet förlängs. 

 

Ärende nr 11: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2015 

Rådet hade inga synpunkter. På frågor från rådet bekräftade 

förvaltningen att endast ledamot kan utses till ordförande och 

vice ordförande i rådet samt att kommunfullmäktiges instruktion 

anger att det är rådet självt som bestämmer vem som ska vara 

ordförande och vice ordförande. 

 

§ 4  Information från förvaltningen 

Om förvaltningens pågående arbete att ta fram ett förslag till 

verksamhetsplan och budget för nästa år berättade förvaltningen att 

processen fördröjs med anledning av maktskiftet – sådana år 

fastställs budget för hela staden senare än annars. Nästa års budget 

behandlas av kommunfullmäktige först denna vecka.  

 

Med utgångspunkt från de fyra nya inriktningsmålen samt ett antal 

verksamhetsspecifika mål och aktiviteter i finansborgarrådets 

förslag till budget har förvaltningen formulerat förslag till ett antal 

nämndmål för Farsta. Förslaget har presenterats för den nya 

majoriteten, och så snart förvaltningen får återkoppling kommer 

medarbetare inom de olika verksamhetsområdena att formulera 

aktiviteter som ska leda till att målen nås och indikatorer som ska 

göra det möjligt att mäta om och hur väl de nås. Tiden är knapp – 

förvaltningen ska ha ett första komplett förslag till verksamhetsplan 

färdigt redan på fredag den här veckan.  

 

Ett slutligt förslag ska lämnas till stadsledningskontoret fredag den 

16 januari och sedan behandlas av stadsdelsnämnden torsdag den 

29 januari. Förvaltningen redovisar de delar som rör äldreomsorgen 

vid rådets möte den 19 januari. 
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Apropå finansborgarrådets förslag till budget menade Ove 

Svensson att en prioritering av utrikes födda chefer är omvänd 

diskriminering. 

 

Enligt överenskommelse med rådets ordförande Inger Sjöberg 

kommer rådet att få besök av det nya äldreborgarrådet Clara 

Lindblom (V) vid sitt nästa möte den 19 januari. Även Lars Bäck 

(V), nominerad till ny ordförande i stadsdelsnämnden från 

årsskiftet, deltar i besöket (under förutsättning av kommunfull-

mäktiges beslut den 15 december om nästa års nämnder). 

 

Balanslistan över rådets frågor, besök och liknande gicks igenom 

och uppdaterades – se bilaga. 

 

§ 5  Övriga frågor  

Bror Palmäng berättade att han tagit upp idén om att äldre skulle 

kunna äta vid skolbespisningarna på ett medlemsmöte och att 

intresset varit stort. Han har därför kontaktat rektorn vid Sköndals-

skolan och Sandåkraskolan och väntar nu på besked därifrån om 

och hur det praktiskt kan gå till. Även Sonja Wenström och hennes 

förening sade sig vara intresserade av detta. 

 

Sven Engström undrade varför bostäder inte kan anpassas redan 

från början, istället för att de ska byggas om med hjälp av bostads-

anpassningsbidrag och annat. Stig Åström föreslog att frågan tas 

upp med äldreborggarrådet den 19 januari. 

 

Rådet noterade besviket att Atrium Ljungberg fortfarande inte har 

genomfört en enda av tidigare utlovade åtgärder i Farsta Centrum, 

bortsett från skyltning av handikapplatser vid ICA Kvantum. 

 

§ 6  Avslutning 

Både ordföranden och förvaltningen riktade ett varmt tack till 

avgående Lilian Falkbäck och Berit Johansson för deras stora 

engagemang i rådets arbete.  

 

Ordföranden tackade avslutningsvis förvaltningen för gott 

samarbete under året och önskade alla god jul och gott nytt år. 


